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Investeren in sportaccommodaties  
In de campagne naar de raadsverkiezingen deden we een 
belofte. We wilden een flinke investering in onze 
sportaccommodaties. Dit om deze naar een niveau te brengen 
waarmee de sportverenigingen weer een flinke tijd vooruit 
kunnen. 

Deze investering komt er! Op dit moment wordt in nauw 
overleg met de sportverenigingen de laatste hand gelegd aan 
de plannen. Deze plannen richten zich op een 
kwaliteitsimpuls voor de velden, aanleg van hybride velden of 
groot onderhoud en verbetering van bestaande velden. Maar 
ook het realiseren van LED verlichting en het toegankelijk 
maken van de voorzieningen. Met dit laatste geven we weer 
een stukje invulling aan het VN-verdrag inzake rechten van 
personen met een handicap.  

Werk en participatie  

PvdA Emmen organiseerde een avond rondom dit thema. Dit 
met vele sprekers en ervaringsdeskundigen . Ervaringen en 
problemen werden gewisseld met onder andere PvdA 
wethouders Joop Brink en Raymond Wanders. 
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Relus ter Beeklezing 

Op 16 maart organiseren we 
een tweede Relus ter 
Beeklezing. Dit keer rond het 
thema veiligheid. Sprekers zijn 
Joris Voorhoeve, oud-minister 
en Huib Modderkolk, auteur 
en journalist. 

Opgave is nog mogelijk via: 
terbeeklezing@outlook.com  

Bermbeheerplan 

Het heeft even geduurd, maar 
op 28 januari ging het voorstel 
om grotendeels over te 
stappen op natuurlijk 
bermbeheer dan eindelijk 
door de raad.  

Waar het een paar jaar 
geleden nog moeilijk bleek 
om een politieke meerderheid 
te vinden voor een dergelijke 
stap, zijn partijen als BBC2014, 
CDA en VVD nu wel te 
overtuigen. Het grote 
enthousiasme waarmee 
verschillende dorpen het zelf 
al hebben opgepakt zal hierbij 
ongetwijfeld een rol hebben 
gespeeld. 
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Op 29 januari werd door de arbeidsmarktregio een thema-
avond met hetzelfde onderwerp georganiseerd. Coevorden 
blijkt de doelstellingen om beschut werk te bieden of 
baanafspraakbanen te realiseren ruimschoots te halen. Ook de 
gemeentelijke organisatie neemt daarbij haar 
verantwoordelijkheid. 

Helaas zijn de budgetten om mensen een het werk te helpen 
en te houden de laatste jaren flink verminderd. In tien jaar tijd 
zijn ze zelfs gehalveerd. Door deze achterliggende financiële 
problematiek dreigen er in onze regio weer wachtlijsten te 
ontstaan, terwijl men in andere regio’s de doelstellingen niet 
realiseert en ook de budgetten niet volledig benut. 

Verder stelden we vragen over het rapport van de Nationale 
Ombudsman ‘klachten uit het zicht, mensen uit beeld’. Dit 
rapport gaat over de vaak gebrekkige klachtenafhandeling 
door gemeenten, wanneer het gaat om werk en participatie. 
Navraag leert dat dit in Coevorden goed op orde is en dat er 
zeer weinig klachten zijn. 
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Fietsnota 

28 januari werd ook de 
fietsnota vastgesteld. Voor het 
eerst beleid, specifiek gericht 
op de fietser. Een omvangrijk 
een compleet stuk, dat zonder 
veel discussie door de raad 
werd vastgesteld. Wat ons 
betreft had er een iets 
duidelijkere prioritering in 
gemogen, wat wij tijdens de 
raadsvergadering dan ook 
hebben aangegeven.  

PET flessen, 
plasticambassadeurs  

Tijdens de 
commissievergadering stelden 
we vragen over het apart 
inzamelen van PET flessen bij 
maatschappelijke organisaties, 
zoals scholen en 
sportaccommodaties. Nu 
verdwijnt er nog veel van dit 
plastic afval in het rest 
(bedrijfs) afval en dat is zonde. 
De fractie kijkt nog hoe we dit 
verder een vervolg kunnen 
geven, daar er gaan directe 
gemeentelijke 
verantwoordelijkheid voor ligt.  
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